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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Lázár János, a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez,

Mennyi támogatást kaptak a CBA csoporthoz tartozó vállalkozások 2015-ben
informatikai fejlesztésre?

amelyre a választ elektronikus formában kérem ,

Tisztelt Miniszter Úr !
A CBA-hoz tartozó bolthálózat munkavállalói kerestek meg azzal, hogy érdekes, informatika i
fejlesztést bemutató plakátokat helyeztek el még 2015-ben több CBA boltnál. A plakátokon több 10 0
milliós támogatás volt olvasható .
A dolog azért vált nekik érdekessé, mert az egyik boltnál az emeleten be is rendeztek később egy
informatikai szobát néhány Számító géppel, de abban soha senki sem dolgozott, majd néhány hónap
után kiürítették az irodát .
A vezetők külön eligazítást tartottak a dolgozóknak, hogy ha valaki erről érdeklődik, csak annyi t
mondjanak, hogy ez a munka az emeleten van, de err ő l csak a vezetők tudnak információt adni .
Az ügy további érdekeltsége, hogy a támogatás megítélésének évében több érintett CBA CENT bol t
bezárt, majd később új üzemeltető neve alatt (Baladónia Kft) nyitott ki újra .
A kérdésemet alátámasztja az a 2015-ös hír is, hogy az OLAF is kockázatos projektek közé sorol t
egy CBA-s informatikai fejlesztést .

Ez a történet felevetheti a csalás gyanúját, hisz vélhetően ennek az informatikai fejlesztésnek ne m
lett semmi hozadéka.
Kérdéseim Miniszter Úr !
Mekkora támogatást kapott 2015-ben a CBA hálózat informatikai fejlesztésre ?
Mikor, és hogyan ellenőrizték ennek a felhasználását?
Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák,
papírformátumra nem tartok igényt .

Tisztelettel várom válaszát

Budapest, 2017 . február 1 .

IglsZolt

zággyű lési képvielő
(MSZP)
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